
 

 

RESTRICTED 

27-01-2020 Referat af bestyrelsesmøde 

Møde dato 27.01.2020 hos Kim 

Til sted var: Erik, Rune, Heidi og som substitut for Mogens, var Ingrid. 

Dagsorden: 

1. Nyt fra Formanden 

2. Fastelavn 

3. Generalforsamling 

4. Regnskab 

5. Næste møde 

  

1. Nyt fra Formanden 

Diverse materialer, Kontoiudtog etc, fra Banken blev overdraget til Ingrid, ligesom en anmodning fra banken 
om at forny foreningens CVR nummer blev overdraget. Mogens og Ingrid vil ordne dette. 

Arne på Vibeskrænten sendte et forslag om at vi i foreningen skulle overveje at lave en ny undersøgelse 
vedr. fæles antenne. Bestyrelsen besluttede at tage punktet med som forslag til general forsamlingen og har 
bedt Arne om at forberede et lille oplæg. Bestyrelsens medlemmer har 4 forskellige behov og 4 forskellige 
løsninger, så vi anser det ikke som en farbar vej at finde en fælles løsning, men måske andre i foreningen 
kan gøre dette? 

2. Fastelavn 23.02.2020 

Fra bestyrelsen kan deltage Rune, Kim og Mogens + Ingrid, Erik og Heidi kan ikke deltage den dag. 

Indkaldelse udarbejdes af Erik, og udsendes i weekenden 1-2 februar, med svarfrist 16-2, hvorefter 
bestyrelsen afklarer det videre forløb med opgavefordeling etc. ( Erik taler med beboere ved vendepladsen 
omkring lån af bord / Tov m.v. ( Kim sender en opgave liste som sædvanlig) 

Tilmelding skal sendes til enten, Mogens,Kim, Rune eller Heidi. 

Når Fastelavns materialet uddeles, følger også varsling af Generalforsamling som i år afholdes onsdag den 
11.3.2020 i Kantinen på Østerhøjskolen. Kl. 19:00 - der efterspørges forslag til behandling på 
generalforsamlingen. Det markeres med RØDT at der på bagsiden er Opkrævning af kontingent for 2020. 

3. Generalforsamling den 11.marts 2020 

Varsles i henhold til ovenfor. 

Afholdes i kantinen på Østerhøjskolen som sædvanligt. (det hedder vist Måløv skole Østerhøj) 

Forslag til GF skal afleveres senest den 16.02.2020 



 

 

RESTRICTED 

Dagsorden vil blive bragt på www. Fredegaarden, ligesom regnskab vil være tilgængeligt 14 dage før 
Generalforsamlingen. (senest 25.02.2020) 

Bestyrelsen evaluerede årets forbrug, og konstaterede at der er anvendt extra beløb til Hjertestarter, som 
besluttet på generalforsamlingen sidste år. Gennemgås på Generalforsamlingen. 

Sommerfesten løb lidt over rent kr/ øre mæssigt og Bestyrelsen påskønnede den store indsats fra Mette og 
Linea. Det skal fremadrettet overvejes hvor ofte der kan afholdes sådanne arrangementer, når tilmeldingerne 
er i størrelsesorden 30-35 personer. - Vi vil dog genindstille at der afsættes 4.000,- til sådanne 
arrangementer, da det ryster nye beboere sammen med de eksisterende. 

4. Regnskab samt underskrift af diverse bilag og regnskabet. 

Ingrid gennemgik på vegne af Mogens regnskabet og fik indhentet diverse underskrifter. Bestyrelsen aftalte 
at Web Master Michael, skulle have den sædvanlige vin gave, som tak for indsatsen med vores Web. 

5. Næste møde aftales via mail. 

 


